## 東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 033/25-26 2026 年香港中學文憑試報考事宜

## 敬啟者:

本校現為中六級學生報考香港中學文憑試,考試費用需自行繳付予香港考試及評核局(簡稱:考評局),相關費用已詳列於附件的繳費通知書上。

## 繳費方式如下:

- 1. 透過 7-Eleven 或 OK 便利店以現金付款;
- 2. 網上理財轉賬;或
- 3. 透過「繳費靈」繳交。

考評局不會接受考生/家長的個人支票,或校方以支票支付所有報考考生的考試費。請務必於考評局繳費截止日期2025年10月15日下午11:59或之前繳交考試費。如逾期繳付考試費,日期為2025年10月16日至10月21日下午11:59,期間需繳付附加費港幣\$309。若於2025年10月21日之後繳付考試費,考評局將不受理並取消申請。

請於十月九日(星期四)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如就上述通告內容有任何疑問,請致電 2443 9899 與馮嘉敏老師或杜輪老師聯絡。

特此通告 中六級學生家長



2026年香港中學文憑試報考事宜

敬覆者:

本人為 \_\_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_\_ 之家長,已知悉上述通告之內容, 本人定必督促敝子弟準時繳付相關的考試費用。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:	
家長姓名:	

## TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Administration Circular 033 /25-26</u> Registration for Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination 2026

3<sup>rd</sup> October 2025

**Dear Parents** 

Our school currently has Secondary Six students registering for the Hong Kong Diploma of Secondary Education examination. Examination fees must be paid directly to the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA), and the relevant fees are shown in the attached payment notification letter.

Payment Methods are as follows:

- 1. Payment through 7-Eleven or OK Convenience Store;
- 2. Online bank transfer; or
- 3. Payment through PPS.

The Authority will not accept personal cheques from candidates/parents or a single cheque for the whole group of candidates presented by the school. Please ensure that the examination fees are paid by the deadline, October 15, 2025, at 11:59 PM. If payment is made after the deadline, from October 16 to October 21, 2025, at 11:59 PM, an additional fee of HKD \$309 will be required. If payment is made after October 21, 2025, HKEAA will not accept it and the application will be cancelled.

Please return the signed e-reply slip by 9<sup>th</sup> October 2025 (Thursday). Please feel free to contact Miss Fung Ka Man or Mr To Lun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Lai Pui Yin, Polly Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.